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Tour ‘50 anys d’activisme empresarial’ – Maresme 

 
Jordi Pujol encoratja PIMEC a consolidar les fites assolides en 

l’àmbit de la representació empresarial 
 

Antoni Cañete, en el marc del tour territorial ‘50 anys d’activisme empresarial’, ha 
posat en valor que la tasca de PIMEC ha permès situar les pimes catalanes en el 
Diàleg Social espanyol davant de més de 260 empresaris i empresàries del 
Maresme 
 
Arenys de Munt, 30 de maig del 2024. Jordi Pujol, president de la Generalitat de 

Catalunya entre el 1980 i el 2003, ha encoratjat PIMEC a consolidar les fites assolides 

en l’àmbit de la representació empresarial. Ho ha fet en l’acte ’50 anys d’activisme 

empresarial’ celebrat al Castell Jalpí d’Arenys de Munt, un tour territorial del president 

de la patronal, Antoni Cañete, en el qual l’objectiu és retre comptes de la feina feta i 

analitzar els reptes de futur en el context econòmic actual. 

Pujol ha manifestat durant la seva conversa amb Antoni Cañete que les pimes “han 

tingut molt difícil la seva entrada als centres de poders econòmics, socials i polítics” però 

que des de PIMEC “això s’ha portat de manera molt brillant” i que “el més important és 

que allò aconseguit s’acabi consolidant bé”.  

Durant la jornada, el president de la patronal ha explicat davant de més de 260 

empresaris i empresàries del Maresme que “l’activisme empresarial de PIMEC ha situat 

les pimes catalanes al Diàleg Social espanyol amb veu pròpia”. En aquest sentit, 

Antoni Cañete ha celebrat amb l’empresariat del territori que la patronal ha assolit la 

seva màxima representació en l’àmbit estatal, assegurant-se l’entrada en el Consell 

Econòmic i Social (CES).  

D’aquesta manera, PIMEC consolida la seva participació en el Diàleg Social espanyol 

després d’haver entrat el passat mes de febrer a la Comissió Consultiva Nacional de 

Convenis Col·lectius. Així mateix, recentment el Consell de Ministres també va aprovar 

l’entrada d’una organització empresarial autonòmica més representativa al Consell 

Nacional de la Pime. Cañete ha manifestat que aquesta “és una fita històrica i de 

justícia democràtica per a les pimes catalanes, després de molts anys treballant i 

lluitant per una representació real, justa i amb veu pròpia de les empreses de menor 

dimensió allà on es prenen les decisions que més les afecten”. 

Antoni Cañete també ha parlat sobre temes d’actualitat com l’aprovació de la llei 

d’amnistia al Congrés dels Diputats. Sobre aquesta qüestió, el president de PIMEC 

ha expressat que “hi ha hagut un problema polític que mai hauria d’haver sortit del lloc 

on correspon solucionar-ho”. 

Per la seva part, el president de PIMEC Maresme-Barcelonès Nord, Joan Pera, ha 

expressat que amb aquesta trobada “volem reflexionar sobre el nostre passat i 

reconèixer els nostres èxits, però sobretot, projectar-nos cap al futur amb optimisme i 
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determinació”. Pera també ha posat en valor algunes de les fites de la patronal al territori 

com, per exemple, el creixement de socis individuals en més d’un 30%, l’augment 

de les aliances estratègiques amb altres agents socials i econòmic i l’aposta per la 

col·laboració publicoprivada en l’impuls de la competitivitat del teixit empresarial, amb la 

signatura de convenis amb més de 10 consistoris del Maresme i la inauguració de 

l’Oficina de Transició Energètica amb l’Ajuntament de Mataró, entre altres. 

Les inquietuds del teixit empresarial del Maresme 

A petició del públic assistent, el president de PIMEC també ha parlat d’alguns dels temes 

que més preocupen al teixit empresarial del Maresme. Una de les qüestions que s’han 

posat sobre la taula ha estat la fiscalitat, sobre la qual Cañete ha explicat que “hauria 

de tenir un principi de justícia i hauria de ser tractora, ja que amb una fiscalitat 

extractora, gripem el motor de la nostra economia”. Una altra qüestió que interessa els 

empresaris i empresàries és la formació i el coneixement com a element clau per la 

competitivitat empresarial. Sobre aquest fet, el president de PIMEC ha destacat que “cal 

treballar en apostar per la formació, posar l’oferta davant de la demanda, treballar en 

l’orientació i donar resposta a les necessitats del mercat de treball”. 

La benvinguda de la trobada ha anat a càrrec del president de PIMEC Maresme-

Barcelonès Nord, juntament amb la presidenta del Mercat de Flor i Planta Ornamental 

de Catalunya i vocal de la Comissió Executiva de la patronal al territori, Mercè Martínez, 

i el CEO d’AKROVALIS i vicepresident de PIMEC Joves Maresme-Barcelonès Nord, 

Sergi Belmonte. 
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